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PRACE MIĘDZY SESJAMI BURMISTRZA MIŁAKOWA 

08.02.2022 r. – 29.03.2022 r. 

1. W związku z wojną w Ukrainie odbywają się cykliczne spotkania 

Gminnego Zespołu Zarządzania Kryzysowego, na których omawiane są 

możliwości pomocy dla obywateli Ukrainy. Uruchomiliśmy 4 punkty 

zbiórki: 

• Miłakowski Dom Kultury 

• Zespół Szkolno Przedszkolny w Miłakowie 

• Świetlica wiejska w Książniku i w Boguchwałach. 

Wszelkie aktualne informacje na bieżąco zamieszczamy na naszym 

urzędowym Facebooku. 

Wsparcie już dotarło do naszego miasta partnerskiego Sokal, z którym 

mamy podpisane porozumienie o współpracy oraz do małej 

zaprzyjaźnionej wsi Waręż. Osobiście przekazałem dary i zapewniłem o 

naszej solidarności i wsparciu. Pomimo trudnej sytuacji panującej na 

miejscu udało mi się spotkać i porozmawiać z merem Sokala Panem 

Sergijem Kasjanem oraz sołtysem Waręża - Jurijem Horodko. To właśnie 

do nich adresowane były zebrane przez nas dary (z wyjątkiem tych 

przekazanych bezpośrednio na front). Do tej pory dotarły 4 transporty. 

Jeździmy w każdy weekend. 

Odwiedziłem także placówkę straży granicznej w Nuśmicach, której 

również przekazałem niezbędną pomoc. W drodze powrotnej pomogliśmy 

także dwunastu ukraińskim kobietom z dziećmi, zapewniając im przejazd 

do miejsca ich nowego pobytu - w Warszawie i Bartoszycach. Wraz z 

włodarzami zaprzyjaźnionych miejscowości dziękuję wszystkim 

darczyńcom za wielką hojność i dołączenie do zbiórki. Pomoc, zebraliśmy 

wspólnie z Panem Stanisławem Siwkowskim – Burmistrzem Miłomłyna, 

Gminą Bartoszyce, Miastem Braniewo, Zarządem Oddziałowym 

Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego Funkcjonariuszy 

Straży Granicznej przy Nadwiślańskim Oddziale Straży Granicznej w 

Modlinie, Fundacją SCIRE, Withadronee, Miłakowskim Domem Kultury, 

https://www.facebook.com/gmina.bartoszyce/?__cft__%5b0%5d=AZWI8jvX8NcnnkVQaQXQf4Tc4cwgCfvTARHrW7FZmCX0nO8SAKKojMuTS-KRBuwaHnGdkjLNugHTvPSy2KiLT-ktLwYsSZ91Ixrjo7mgoJTGohFBL8iR2c94t_P6yOVDDBgC8wW9uqYOuzjLoSJjfVOp1q4tF6O9CHsA6ZCQeE1ykHnn3hnGviCKL9VgcILdC2NkBBOG9XTtrDC4EncN3PSL&__tn__=kK-y-R
https://www.facebook.com/zonadwislanski/?__cft__%5b0%5d=AZWI8jvX8NcnnkVQaQXQf4Tc4cwgCfvTARHrW7FZmCX0nO8SAKKojMuTS-KRBuwaHnGdkjLNugHTvPSy2KiLT-ktLwYsSZ91Ixrjo7mgoJTGohFBL8iR2c94t_P6yOVDDBgC8wW9uqYOuzjLoSJjfVOp1q4tF6O9CHsA6ZCQeE1ykHnn3hnGviCKL9VgcILdC2NkBBOG9XTtrDC4EncN3PSL&__tn__=kK-y-R
https://www.facebook.com/zonadwislanski/?__cft__%5b0%5d=AZWI8jvX8NcnnkVQaQXQf4Tc4cwgCfvTARHrW7FZmCX0nO8SAKKojMuTS-KRBuwaHnGdkjLNugHTvPSy2KiLT-ktLwYsSZ91Ixrjo7mgoJTGohFBL8iR2c94t_P6yOVDDBgC8wW9uqYOuzjLoSJjfVOp1q4tF6O9CHsA6ZCQeE1ykHnn3hnGviCKL9VgcILdC2NkBBOG9XTtrDC4EncN3PSL&__tn__=kK-y-R
https://www.facebook.com/zonadwislanski/?__cft__%5b0%5d=AZWI8jvX8NcnnkVQaQXQf4Tc4cwgCfvTARHrW7FZmCX0nO8SAKKojMuTS-KRBuwaHnGdkjLNugHTvPSy2KiLT-ktLwYsSZ91Ixrjo7mgoJTGohFBL8iR2c94t_P6yOVDDBgC8wW9uqYOuzjLoSJjfVOp1q4tF6O9CHsA6ZCQeE1ykHnn3hnGviCKL9VgcILdC2NkBBOG9XTtrDC4EncN3PSL&__tn__=kK-y-R
https://www.facebook.com/scirefoundation/?__cft__%5b0%5d=AZWI8jvX8NcnnkVQaQXQf4Tc4cwgCfvTARHrW7FZmCX0nO8SAKKojMuTS-KRBuwaHnGdkjLNugHTvPSy2KiLT-ktLwYsSZ91Ixrjo7mgoJTGohFBL8iR2c94t_P6yOVDDBgC8wW9uqYOuzjLoSJjfVOp1q4tF6O9CHsA6ZCQeE1ykHnn3hnGviCKL9VgcILdC2NkBBOG9XTtrDC4EncN3PSL&__tn__=kK-y-R
https://www.facebook.com/withadronee/?__cft__%5b0%5d=AZWI8jvX8NcnnkVQaQXQf4Tc4cwgCfvTARHrW7FZmCX0nO8SAKKojMuTS-KRBuwaHnGdkjLNugHTvPSy2KiLT-ktLwYsSZ91Ixrjo7mgoJTGohFBL8iR2c94t_P6yOVDDBgC8wW9uqYOuzjLoSJjfVOp1q4tF6O9CHsA6ZCQeE1ykHnn3hnGviCKL9VgcILdC2NkBBOG9XTtrDC4EncN3PSL&__tn__=kK-y-R
https://www.facebook.com/mdkmilakowo/?__cft__%5b0%5d=AZWI8jvX8NcnnkVQaQXQf4Tc4cwgCfvTARHrW7FZmCX0nO8SAKKojMuTS-KRBuwaHnGdkjLNugHTvPSy2KiLT-ktLwYsSZ91Ixrjo7mgoJTGohFBL8iR2c94t_P6yOVDDBgC8wW9uqYOuzjLoSJjfVOp1q4tF6O9CHsA6ZCQeE1ykHnn3hnGviCKL9VgcILdC2NkBBOG9XTtrDC4EncN3PSL&__tn__=kK-y-R
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Miejsko-Gminny Ośrodek Kultury w Miłomłynie, OSP Bartąg, OSP 

Miłakowo, GRANITOM-Tomasz Łucewicz-Nagrobki i elementy budowlane, 

Katarzyną Królak z Pracownią Krawiecką Animator, Firmą Euro Max z 

Miłakowa, Zakładem Masarskim Pana Michała Kreczkowskiego. 

Wsparcie dla Ukrainy jest również możliwe za pośrednictwem specjalnie 

utworzonego w Urzędzie, konta bankowego. Numer konta podany jest na 

naszym Facebooku. 

W pomoc Ukraińcom zaangażowali się również niemieccy partnerzy 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. Jana Pawła II w Miłakowie i Gminy 

Miłakowo. Szkoła z Schenefeld reprezentowana przez dwóch nauczycieli 

przywiozła pierwszy transport pomocy humanitarnej, zaś partnerskie 

miasto Liebstadt przekazało zebrane środki finansowe na wyodrębniony 

przez Gminę Miłakowo rachunek bankowy z przeznaczeniem na pomoc 

Ukrainie.  

W naszej szkole w Miłakowie utworzono bazę przerzutową, z której będą 

dalej dostarczane towary na Ukrainę. W piwnicy szkolnej utworzono tzw. 

„szafę społeczną”, gdzie można przynosić niezbędne produkty higieny 

osobistej, żywność długoterminową czy ubrania a uchodźcy będą mogli 

przyjść i wybrać rzeczy, które są im niezbędne. 

Od 16 marca ruszyła rejestracja uchodźców z Ukrainy. Przebiega ona bez 

problemów. 

Obecnie na terenie naszej gminy znajduje się 22 uchodźców, są to kobiety 

z dziećmi. 

O obecnej sytuacji za rozmawiałem również z Przewodniczącym Rady 

Miejskiej Panem Michałem Boczulakiem. 

2. Odbywa się szereg wideokonferencji z udziałem Wojewody Warmińsko-

Mazurskiego oraz przedstawicielami samorządu, na których omawiane są 

wszelkie sprawy związane z aktualną sytuacją na Ukrainie i sprawy 

związane z przyjmowaniem i obsługą uchodźców. 

3. Spotkałem się z Prezesem Zarządu Safilin Polska Panem Marcinem 

Uścinowiczem w sprawie możliwości ewentualnego przyjęcia uchodźców 

do pracy. Safilin jest w stanie pomóc w zakwaterowaniu i zatrudnieniu. 

https://www.facebook.com/OSP-Mi%C5%82akowo-135587339945105/?__cft__%5b0%5d=AZWI8jvX8NcnnkVQaQXQf4Tc4cwgCfvTARHrW7FZmCX0nO8SAKKojMuTS-KRBuwaHnGdkjLNugHTvPSy2KiLT-ktLwYsSZ91Ixrjo7mgoJTGohFBL8iR2c94t_P6yOVDDBgC8wW9uqYOuzjLoSJjfVOp1q4tF6O9CHsA6ZCQeE1ykHnn3hnGviCKL9VgcILdC2NkBBOG9XTtrDC4EncN3PSL&__tn__=kK-y-R
https://www.facebook.com/OSP-Mi%C5%82akowo-135587339945105/?__cft__%5b0%5d=AZWI8jvX8NcnnkVQaQXQf4Tc4cwgCfvTARHrW7FZmCX0nO8SAKKojMuTS-KRBuwaHnGdkjLNugHTvPSy2KiLT-ktLwYsSZ91Ixrjo7mgoJTGohFBL8iR2c94t_P6yOVDDBgC8wW9uqYOuzjLoSJjfVOp1q4tF6O9CHsA6ZCQeE1ykHnn3hnGviCKL9VgcILdC2NkBBOG9XTtrDC4EncN3PSL&__tn__=kK-y-R
https://pl-pl.facebook.com/granitom.bartoszyce?__cft__%5b0%5d=AZWI8jvX8NcnnkVQaQXQf4Tc4cwgCfvTARHrW7FZmCX0nO8SAKKojMuTS-KRBuwaHnGdkjLNugHTvPSy2KiLT-ktLwYsSZ91Ixrjo7mgoJTGohFBL8iR2c94t_P6yOVDDBgC8wW9uqYOuzjLoSJjfVOp1q4tF6O9CHsA6ZCQeE1ykHnn3hnGviCKL9VgcILdC2NkBBOG9XTtrDC4EncN3PSL&__tn__=-%5dK-y-R
https://pl-pl.facebook.com/1.kaska.krolak?__cft__%5b0%5d=AZWI8jvX8NcnnkVQaQXQf4Tc4cwgCfvTARHrW7FZmCX0nO8SAKKojMuTS-KRBuwaHnGdkjLNugHTvPSy2KiLT-ktLwYsSZ91Ixrjo7mgoJTGohFBL8iR2c94t_P6yOVDDBgC8wW9uqYOuzjLoSJjfVOp1q4tF6O9CHsA6ZCQeE1ykHnn3hnGviCKL9VgcILdC2NkBBOG9XTtrDC4EncN3PSL&__tn__=-%5dK-y-R
https://pl-pl.facebook.com/pracowniakrawiecka.animator?__cft__%5b0%5d=AZWI8jvX8NcnnkVQaQXQf4Tc4cwgCfvTARHrW7FZmCX0nO8SAKKojMuTS-KRBuwaHnGdkjLNugHTvPSy2KiLT-ktLwYsSZ91Ixrjo7mgoJTGohFBL8iR2c94t_P6yOVDDBgC8wW9uqYOuzjLoSJjfVOp1q4tF6O9CHsA6ZCQeE1ykHnn3hnGviCKL9VgcILdC2NkBBOG9XTtrDC4EncN3PSL&__tn__=-%5dK-y-R


3 
 

4. Od 15 lutego do końca marca odbywają się wielonarodowe ćwiczenia 

SABER STRIKE 2022, będące częścią tegorocznego programu szkolenia 

Sił Zbrojnych RP. Mogą wystąpić utrudnienia w ruchu pojazdów. 

Najczęściej pojazdy biorące udział w ćwiczeniach poruszają się w 

godzinach nocnych, aby w jak najmniejszym stopniu powodować 

utrudnienia w ruchu. Jednak niektóre przejazdy odbywają się w ciągu 

dnia, a nawet w godzinach szczytów natężenia ruchu. Są one 

eskortowane i zabezpieczone przez Żandarmerię Wojskową i poddziały 

regulacji ruchu Wojska Polskiego we współpracy z Policją. Pojazdy 

wojskowe będzie można spotkać m.in. na autostradach A1, A2 i A4, 

drogach ekspresowych S8 i S61 oraz DK16, DK18 i DK63. W związku z 

powyższym apelujemy do kierowców o zachowanie szczególnej 

ostrożności! 

5. Odbyło się koleje (drugie) spotkanie z włodarzami gmin, przez które 

przepływa rzeka Pasłęka oraz przedstawicielami organizacji i instytucji 

okołoturystycznych. Podjęliśmy działania zmierzające do udostępnienia 

rzeki Pasłęki dla turystyki kajakowej, tj: dokonaliśmy diagnozy i oceny 

miejsc atrakcyjnych turystycznie oraz potencjału turystycznego na 

administrowanych terenach. Przygotowaliśmy plan działania, który da 

nam narzędzia do procedowania wypracowanych celów. Zaplanowaliśmy 

formalne utworzenie organizacji pozarządowej, składającej się z 

samorządów, która będzie reprezentowała ogół zrzeszonych Gmin. W 

konsekwencji odbyłem wspólne robocze posiedzenie z wójtem Jonkowa 

Panem Wojciechem Giecko, które podyktowane było opracowaniem 

ramowego statutu wspomnianej organizacji. 

Chciałbym zaznaczyć, że nie tylko my lokalni samorządowcy 

skoncentrowani wokół Pasłęki widzimy możliwości rozwoju turystyki 

kajakowej, ale również Marszałek Województwa Warmińsko - 

Mazurskiego Pan Gustaw Marek Brzezin, któremu serdecznie dziękuję za 

przemiłe spotkanie i za cenne uwagi oraz zaangażowanie w rozwój gminy 

Miłakowo. 
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6. Podpisałem umowę o dofinansowanie w ramach programu cyfrowa 

gmina. Na cyfryzację otrzymaliśmy wsparcie w wysokości 161.160,00 tyś 

zł.  

7. Trwają prace remontowe drogi powiatowej nr 1199N na odcinku Książnik-

Boguchwały, inwestycji realizowanej przez Starostwo Powiatowe w 

Ostródzie, w której Gmina Miłakowo odgrywa bardzo ważną rolę poprzez 

partycypowanie w kosztach jej realizacji. Jakość nawierzchni robi 

ogromne wrażenie, mając w pamięci jej stan przed modernizacją. 

Dziękuję jeszcze raz Staroście Ostródzkiemu - Panu Andrzejowi 

Wiczkowskiemu oraz Pani Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w 

Ostródzie - Małgorzacie Ostrowskiej, za uwzględnienie w realizowanym 

projekcie naszych wniosków o naprawę odcinka drogi zlokalizowanego w 

centralnej części Boguchwał. Wspomniana inwestycja jest efektem 

kilkuletniej współpracy z samorządem powiatu, obustronnych dyskusji 

mających na celu poprawę jakości życia w peryferyjnych krańcach 

powiatu. Jest mi niezmiernie miło, gdy trudne rozmowy związane z 

zakresem prac oraz finansowaniem inwestycji finalizuje się poprzez ich 

wdrożenie. 

8. Złożyliśmy dwa wnioski o dofinansowanie w ramach ogłoszonego 

konkursu Polski Ład - Fundusz Inwestycji Strategicznych. Jeden zakłada 

modernizację dróg gminnych zlokalizowanych na terenie miasta 

Miłakowo, drugi zaś na terenach wiejskich. 

9. Złożyliśmy wniosek o dofinansowanie zadania modernizacji Stacji 

Uzdatniania Wody w Boguchwałach w ramach ogłoszonego konkursu 

Polski Ład - Fundusz Inwestycji Strategicznych PGR. 

10. Mając na względzie realizowany przez Gminę Miłakowo projekt w 

ramach Programu Współpracy Transgranicznej Polska - Rosja 2014-2020 

w kontekście napaści Rosji na Ukrainę, odbyłem szereg rozmów z 

przedstawicielami Wspólnego Sekretariatu Technicznego. Znając 

stanowisko Komisji Europejskiej, nie podjęliśmy żadnych pochopnych 

kroków, które w konsekwencji obciążałyby budżet Gminy Miłakowo. 

Potwierdzeniem na słuszność prowadzonych przez nas działań jest 
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wczorajsza oficjalna informacja WST o kontynuacji realizacji projektów, z 

której treścią chciałbym Państwa zapoznać.  

11. Uzyskaliśmy wyjaśnienia z Urzędu Marszałkowskiego w Olsztynie w 

sprawie dotyczącej możliwości wynajmowania świetlic wiejskich 

wybudowanych i zmodernizowanych ze środków Unii Europejskiej. 

Zgodnie ze wskazaniami Instytucji Zarządzającej, do końca okresu 

trwałości projektu, to jest 5 lat od daty ostatniej płatności, Gmina nie 

może komercyjnie wynajmować wskazanych obiektów. Świetlice 

funkcjonują zgodnie z grafikiem udostępnionym na Facebooku świetlic 

pod okiem koordynatorów – opiekunów świetlic. Ponadto obiekty 

udostępnianie są nieodpłatnie dla mieszkańców sołectw tylko i wyłącznie 

przy organizacji ogólnodostępnych uroczystości wiejskich. 

12. Trwa proces opracowania programów funkcjonalno-użytkowych 

niezbędnych do realizacji zadań z gospodarki wodno-ściekowej. 

13. Dnia 20 marca MKS Miłakowo rozpoczął sezon piłkarski na stadionie 

miejskim w Miłakowie. Z ogromną satysfakcją oglądamy nie tylko 

pierwsze potyczki piłkarskie, ale również sposób wykorzystania nowej 

infrastruktury, którą udało się wykonać ze środków Rządowego Funduszu 

Inwestycji Lokalnych. Mówimy tutaj o drodze dojazdowej, parkingu i 

modernizacji zaplecza boiska. Mam nadzieję, że nowa infrastruktura 

będzie sportowcom i kibicom służyła przez długie lata. Zaplanowaliśmy 

również poprawę estetyki miejsc zlokalizowanych w obrębie inwestycji 

(nawiezienie ziemi i wyrównanie terenu wokół). 

14. W świetlicy wiejskiej w Książniku wręczyłem dyplomy i nagrody dla 

uczestników konkursu z okazji Dnia Babci i Dziadka. 

15. Odbyło się spotkanie z przedstawicielami MPGK, którego tematem 

było omówienie kolejnych inwestycji w zakresie gospodarki wodno-

ściekowej na terenie gminy Miłakowo. 

16. Przekazałem 22 hełmy dla jednostek OSP Gminy Miłakowo. Hełm 

strażacki Calisia Vulcan NEO zastępuje obecnie używane hełmy z powodu 

utraty certyfikatów pozwalających na ich wykorzystanie w działaniach 

ratowniczo-gaśniczych. Nowe hełmy charakteryzują się m.in.:  
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− doskonałymi właściwościami ochronnymi, użytkowymi oraz 

konstrukcyjnymi; 

− odpornością skorupy na uderzenia i przebicia oraz boczne zgniatanie; 

− pełną ochroną w niskich (-40°C) i wysokich temperaturach; 

− odpornością na działanie płomienia (badania w temperaturze 1000°C) i 

strumienia cieplnego; 

− odpornością na stopione metale oraz gorące ciała stałe; 

− najwyższej jakości osłoną twarzy i oczu: produkt kategorii III w ochronie 

twarzy, klasa optyczna 1; 

− odpornością na działanie wysokiej temperatury, promieniowania 

cieplnego i gorących ciał stałych; 

− odpornością na płynne chemikalia, płomień; 

− najwyższą ochroną przed promieniowaniem optycznym; 

− ochroną przed cząstkami o dużej prędkości w ekstremalnych 

temperaturach; 

− odpornością na krople i rozbryzgi cieczy; 

− odpornością na grube cząstki pyłu, gazy i drobne cząstki pyłu; 

− ochroną przed łukiem powstającym przy zwarciu elektrycznym; 

−  ochroną boczną; 

− odpornością na uszkodzenia powierzchni przez drobne cząstki; 

− odpornością osłony twarzy na zamglenie i na zarysowania. 

Ponadto hełm posiada: 

− zunifikowane gniazdo uniwersalne do montażu maski aparatu 

oddechowego oraz latarki; 

− w górnym uchwycie możliwy jest pełny zakres regulacji kąta położenia 

latarki nawet przy założonej masce oddechowej; 

− szybkie dopasowanie i stabilne osadzanie hełmu na głowie jest możliwe 

dzięki komfortowej regulacji wysokości oraz obwodu (w zakresie od 47 

do 68 cm) w rękawicach bez konieczności zdejmowania hełmu; 

− poszczególne elementy można w łatwy sposób zdemontować, aby je 

wymienić, wyprać i zdezynfekować. 
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17. W dniu 9 marca 2022 r. Zespół Inspekcyjny Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Ostródzie zarządził inspekcję gotowości 

bojowej OSP Miłakowo jako niezapowiedzianą wizytację mającą na celu 

ocenę zdolności do reagowania na nagłe zagrożenie oraz stopnia 

przygotowania podmiotu Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego do 

podejmowania działań ratowniczych. W wyniku przeprowadzonej 

inspekcji nasi strażacy z OSP Miłakowo otrzymali ocenę bardzo dobrą, zaś 

OSP Boguchwały ocenę dostateczną. 

18. Gmina Miłakowo w 2021 roku złożyła wniosek o dofinansowanie 

Przebudowy ulicy Okrężnej w Miłakowie w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg Samorządowych. Uprzejmie informuję, że nasze zadanie 

znalazło się na liście podstawowej zadań gminnych rekomendowanych do 

dofinansowania. 

19. Podpisałem umowę na remont pomostów: w Mysłakach i w Miłakowie 

na łączną kwotę 77 tyś. brutto. Pomosty maja być ukończone do połowy 

czerwca. 

20. Uczestniczyłem w konferencji podsumowującej 30 Finał Wielkiej 

Orkiestry Świątecznej Pomocy w Ostródzie. Była to okazja do 

zaprezentowania działań gminnych sztabów, wymiany doświadczeń i 

podziękowań dla wolontariuszy i wszystkich zaangażowanych w 

organizację tegorocznej zbiórki, która 30 stycznia grała pod hasłem 

„Przejrzyj na oczy”. Gmina Miłakowo była najlepsza w powiecie pod 

względem wysokości zebranych środków. Ci sami wolontariusze, którzy 

pomagają podczas WOŚP aktualnie angażują się w pomoc Ukrainie. 

21. Odbyły się Zebrania sprawozdawcze w OSP Boguchwały i OSP 

Miłakowo, podczas którego omówiono działalność jednostki w 2021 r. 

22. Pod koniec lutego odbyło się wydawanie żywności w ramach Programu 

Operacyjnego Pomoc Żywnościowa 2014-2020 realizowanego w 

Podprogramie 2021. 

23. Zachęcamy do odwiedzania Facebook-owej strony naszego 

schroniska dla zwierząt i pomocy w znalezieniu domu dla naszych 

podopiecznych. W tym miejscu chcę serdecznie podziękować uczniom i 

https://www.facebook.com/hashtag/rz%C4%85dowyfunduszrozwojudr%C3%B3g?__eep__=6&__cft__%5b0%5d=AZVIs6KpUGJ97ZaBJVgmihep7Ie8NnF3XooxKFMDJ9MTqLK-bmos3qArlZaV1PkSS5MoPC9wSarjqLkrS4pC6Z_M_QbFV4n1OVk5qhIXxXHe4QbrKbzW7OG5EX8y90tWzN9nS2Sy40vCVhcinxXo59Fizcb4RbYO-SlJXELbUXMhHWZJCuERKjgkQIU9PN1R48I&__tn__=*NK-R
https://www.facebook.com/hashtag/rz%C4%85dowyfunduszrozwojudr%C3%B3g?__eep__=6&__cft__%5b0%5d=AZVIs6KpUGJ97ZaBJVgmihep7Ie8NnF3XooxKFMDJ9MTqLK-bmos3qArlZaV1PkSS5MoPC9wSarjqLkrS4pC6Z_M_QbFV4n1OVk5qhIXxXHe4QbrKbzW7OG5EX8y90tWzN9nS2Sy40vCVhcinxXo59Fizcb4RbYO-SlJXELbUXMhHWZJCuERKjgkQIU9PN1R48I&__tn__=*NK-R
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przedszkolakom Zespołu Szkolno-Przedszkolnego, którzy sukcesywnie 

zbierają dużą ilość karmy i przysmaków dla psów i kotów. Podziękowania 

również dla pracowników Safilin w Miłakowie. Obecnie w schronisku 

przebywa 9 psów. 

24. Z okazji Dnia Sołtysa mój Zastępca wręczył podziękowania za ich trud 

i wkład w rozwój naszych miejscowości. Ze względu na trwającą 

pandemię zdecydowaliśmy, że spotkamy się z sołtysami w maju. Taką 

samą decyzję podjął Marszałek Województwa Warmińsko-Mazurskiego. 

25. Odbyło się spotkanie informacyjne Fundacji „Dbamy o klimat” z 

mieszkańcami na temat odnawialnych źródeł energii i form wsparcia w 

wymianie źródła ciepła i termomodernizacji budynków. 

26. Odbyło się wydawanie paczek żywnościowych dla najuboższych 

mieszkańców Gminy Miłakowo w ramach realizacji Programu 

Operacyjnego Pomocy Żywnościowej 2014-2020 Podprogram 2021. 

Gmina Miłakowo partycypuje w kosztach realizacji powyższego Programu. 

27. Odbyło się Zebranie Wiejskie mieszkańców Sołectwa Głodówko w 

sprawie zmiany przeznaczenia środków funduszu sołeckiego w 2022 r. 

28. Spotkałem się z mieszkańcami Polkajn wraz z Zarządcą Dróg 

powiatowych Agnieszka Wiśniewską i radną powiatu ostródzkiego Panią 

Alicją Tomasz. Petycja ws. remontu ws. drogi została przekazana do 

Starosty Ostródzkiego. 

29. Odbyło się spotkanie z organizacjami pozarządowymi w Miłakowskim 

Domu Kultury. 

30. Uczestniczyłem w Walnym Zebraniu Kraina Drwęcy i Pasłęki w Łukcie. 

31. Uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Gmin Warmińsko-Mazurskich 

w Olsztynie. 

32. Wraz z Prezes OSP spotkałem się z Komendantem PSP w towarzystwie 

Marszałka Województwa Warmińsko-Mazurskiego Panem Gustawem 

Markiem Brzezinem ws. nieodpłatnego przekazania wozu strażackiego 

średniego do OSP Miłakowo. Pan Komendant zaproponował przejęcie 

lekkiego wozu strażackiego ale to nie eliminuje nas do przejęcie wozu 

średniego. 
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33. Spotkałem się z Zastępcą Komendanta Powiatowego Policji w 

Ostródzie podinsp. Marcinem Danowskim w sprawie programu 

profilaktycznego „Na ratunek Poli”, który przekazał mi materiały związane 

z profilaktyką różnych ryzykownych zachowań wobec dzieci. Materiały 

przekazałem wraz z Komendantem Komisariatu Policji w Morągu podinsp. 

Markiem Kaszubą oraz z nowym Kierownikiem Posterunku w Miłakowie 

podkom. Radosławem Gotówko. 

34. Spotkałem się z przedstawicielami Warmińsko-Mazurskiego Ośrodka 

Doradztwa Rolniczego i miło mi poinformować, że rolnicy z terenu naszej 

gminy będą mogli spotkać się z doradcą w Urzędzie Miejskim w Miłakowie 

w każdy poniedziałek między godziną 8.00-15.00. 

35. W związku ze zniesieniem obostrzeń związanych z pandemią COVID-

19 chciałbym zwrócić się do Pana Przewodniczącego z wnioskiem o 

wznowienie wysyłki zawiadomień o sesji do sołtysów Gminy Miłakowo, a 

co za tym idzie umożliwienie im osobistego uczestnictwa w posiedzeniach 

rady oraz zapraszanie radnych powiatowych. 


